
 

Αθήνα, 13 Οκτωβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Οριακή κατάσταση με το ιατρικό προσωπικό των Κέντρων Υγείας στην Μαγνησία» 

Τα Κέντρα Υγείας που εδρεύουν στην επαρχία της Μαγνησίας (Κ.Υ Βελεστίνου, Αλμυρού, 

Αργαλαστής, Ζαγοράς, Σκιάθου, Σκοπέλου) παρά τις σημαντικές ελλείψεις που αντιμετωπίζουν σε 

ιατρικό προσωπικό, καλούνται να καλύψουν κενά που δημιουργούνται στο ΓΝ Βόλου ή σε άλλα 

Κέντρα Υγείας της περιοχής.  

Η συμμετοχή των Κέντρων Υγείας στο σχεδιασμό για την αντιμετώπιση της πανδημίας του COVID-

19, είναι από τις πρώτες προτάσεις  που καταθέσαμε ως ΣΥΡΙΖΑ - ΠΣ και μας βρίσκει σύμφωνους, 

αρκεί ωστόσο να μην προσθέτει προβλήματα, στα ήδη υπάρχοντα. 

Στο πλαίσιο αντιμετώπισης της πανδημίας, αποφασίστηκε η δημιουργία ιατρείου COVID-19 στο 

Κέντρο Υγείας Βόλου. Η 5η ΥΠΕ Θεσσαλίας & Στ. Ελλάδας, ως αρμόδια για τα Κέντρα Υγείας της 

Μαγνησίας, προχωρά σε μετακινήσεις ιατρικού προσωπικού από τα Κέντρα Υγείας Βελεστίνου, 

Αργαλαστής και Αλμυρού, για τη στελέχωση του ιατρείου COVID-19 στο Βόλο.  

Η απόφαση αυτή δημιουργεί προβλήματα στην ομαλή λειτουργία των Κέντρων Υγείας και των 

περιφερειακών ιατρείων, τα οποία στελεχώνουν οι υπό μετακίνηση ιατροί, αφού αφήνει ουσιαστικά 

εκτεθειμένες τις τοπικές κοινωνίες. 

Παράλληλα, δύο μόνιμοι και δύο αγροτικοί ιατροί που στελέχωναν το Κέντρο Υγείας Ζαγοράς, 

παραιτήθηκαν πρόσφατα, με αποτέλεσμα τα περιφερειακά ιατρεία της περιοχής να μένουν 

ακάλυπτα, ενω οι υπό μετακίνηση ιατροί του ΚΥ Αργαλαστής προβλέπεται να καλύψουν 6 εφημερίες 

του Κέντρου Υγείας Ζαγοράς. Αν αναλογιστούμε ότι τους επόμενους μήνες πρόκειται να 

συνταξιοδοτηθούν δύο ακόμα μόνιμοι ιατροί, τότε μιλάμε για πλήρη αποδεκατισμό του Κέντρου 

Υγείας Ζαγοράς. Αποδεκατισμός που θα δημιουργήσει σημαντικό πρόβλημα στο πιο ορεινό ιατρείο 

της Μαγνησίας. 

 

Σε συνέχεια των παραπάνω ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Θα προβεί το Υπουργείο άμεσα σε προκήρυξη κάλυψης των κενών θέσεων ιατρικού προσωπικού, 

που υπάρχουν στα Κέντρα Υγείας της Μαγνησίας, ώστε να καλυφθούν τα οργανικά κενά  και να 

περιοριστεί το καθεστώς μετακινήσεων των ιατρών; 
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2. Γνωρίζοντας ότι οι προκηρύξεις απαιτούν αρκετό χρόνο μέχρι να ολοκληρωθούν, θα υπάρξει 

μέριμνα για τη προσωρινή κάλυψη των κενών θέσεων μέσω αποσπάσεων, ειδικά για το ΚΥ 

Ζαγοράς που φαίνεται ότι θα υπάρξει μεγάλο πρόβλημα; 

3. Θα δοθούν οικονομικά κίνητρα για τους ιατρούς που υπηρετούν σε Κέντρα Υγείας, όπως είναι της 

Ζαγοράς, Αργαλαστής, Σκιάθου και Σκοπέλου, που έχουν χαρακτηριστεί από το Υπ. Υγείας ως 

«άγονα και προβληματικά λόγω των γεωγραφικών, συγκοινωνιακών, κοινωνικών και 

οικονομικών συνθηκών» (ΑΔΑ: 6Υ6Σ465ΦΥΟ-ΝΣ6), ώστε να γίνουν πιο ελκυστικά σε περίπτωση 

προκηρύξεων;  

 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

Παπανάτσιου Αικατερίνη 




